
1. Komunitné fórum v obci Jasov

V marci sa v obci Jasov, konalo prvé komunitné fórum. Na prvom stretnutí, sa Rozvojový tím
menovite predstavil, všetkým zúčastneným boli predstavené jednotlivé oblasti a pracovná náplň
členov tímu ako aj prezentácia výsledkov z komunitného mapovania, ktoré realizoval rozvojový tým
od októbra 2023. Súčasťou komunitného fóra boli aj členovia „Lietajúceho tímu“ z Úradu
splnomocnenca vlády SR pre rómske komunity, ktorí predstavil zámery projektu, výhody pre obec.
Následne diskusiu viedol mediátor, ktorý diskusiu usmerňoval, korigoval. Na komunitnom fóre boli
pomenované jednotlivé problémové oblasti, ktorí zúčastnení v Jasove vidia. Problémové oblasti sa
následne budú projektovať do aktivít Rozvojového tímu aby sme tak smerovali k zlepšeniu života
v obci.


